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Tisztelt Elnök Úr !

Az Országgy ű lésről szóló 2012. évi XXXVI. törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbel i

kérdést kívánok intézni az Emberi Erőforrások Minisztériumát vezető miniszterhez, mint а
tárgyban illetékes minisztérium vezetőjéhez :

Mi folyik aKLIK-ben?

címmel .

Tisztelt Miniszter Úr !

А Magyar Közlönyben megjelent kormányhatározat szerint 19,7 milliárd forinto t

csoportosítanak át azonnali hatállyal aKLIK-nek, 550 millió forinttal pedig а hit- és

erkölcstan oktatás támogatják .

А kormány rendelkezett а KLIK kiadásainak felülvizsgálatáról is, mely alapján Önne k

október középig kell javaslatot tennie а KLIK működéséhez év végéig szükséges tovább i

forrás biztosításáról . А költségvetés 2014-re 500 milliárd forintot biztosított а KLIK

működéséhez, amely ezek szerint nem volt elég .



Tisztelt Miniszter Úr !

Miért nem vonták felel ősségre а költségvetés túllépéséért а KLIK korábbi vezetőjét, Marekné

Pintér Arankát, hiszen még regnálása idején elkészült Szabó Balázs miniszteri biztos jelenése ,

mely hibás gazdálkodási döntésekről szólt és már akkor nyilvánvaló voltabüdzsé túllépése?

Ön szerint ki а személyi felel ős azért , hogy már augusztusban elfogyott а KLIK egy évre

biztosított pénze? А KLIK költekezett túl, vagy а működéshez rendelt összeg volt

alultervezett?

Milyen pénzügyi, ill . szakmai javaslat, tanulmány támasztja alá mosta 19,7 milliárd forint

összegszerűségét?

Mire fordítja konkrétan а KLIK а hit-és erkölcstan oktatásra folyósított 550 millió forintot ,

miért nem volt elég а költségvetésben erre а célra előirányzott összeg ?

Megérte -e az államosítás, azaz melyik az oktatási intézmények gazdaságosabb működtetés i

módja: az önkormányzati fenntartás és finanszírozás, vagy а KLIK irányítása alá vont

működtetés?

Várom megtisztelő válaszát !

Budapest, 2014. augusztus 04 .

Fodor Gábo r

Magyar Liberális Párt
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